

**PUSAT BAHASA MELAYU SINGAPURA
PROGRAM PEMBELAJARAN PROFESIONAL 2024 (MK)**

NOTA:

Pendaftaran untuk kursus-kursus MLCS harus dilakukan melalui Portal OPAL 2.0.

Sila rujuk dokumen yang diberi untuk pendaftaran melalui Portal OPAL2.0.

No	Tarikh	Tajuk Kursus	Objektif & Sinopsis	Guru Pakar
1	<p>Prakursus: 6-27 Mei 24 (Asynchronous)</p> <p>Kursus: 28 Mei 24 9.00 - 10.30pagi (Synchronous)</p>	<p>ML 202-Pengajaran Pembezaan dan Pemudahcaraan Main Peranan serta Unjuk & Ujar (Prasekolah)</p> <p>Kod Kursus: PED-000186-01 Tarikh Tutup: 26 Apr 24</p>	<p>Objektif : Pada akhir kursus, para peserta akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. memahami dan mengaplikasikan Pengajaran Pembezaan; 2. memahami Main Peranan dan memudahcara dalam pengajaran dan pembelajaran; dan 3. memahami Unjuk & Ujar dan memudahcara dalam pengajaran dan pembelajaran. <p>Sinopsis: Kursus ini bertujuan untuk melengkapkan guru-guru dengan kemahiran memahami dan mengaplikasikan Pengajaran Pembezaan di bilik darjah. Para guru juga akan dibimbing untuk memudahcara dan menjalankan aktiviti Main Peranan dan Unjuk & Ujar dengan mengambil kira beberapa pertimbangan untuk menjadikan pengajaran dan pembelajaran di bilik darjah lebih berkesan.</p>	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>
2	<p>Prakursus: 16 Aug – 4 Sep 24 (Asynchronous)</p>	<p>ML204 Muzik dan Pergerakan (Prasekolah)</p> <p>Kod Kursus: PED-000193-01 Tarikh Tutup: 12 Ogos 24</p>	<p>Objektif: Pada akhir kursus, para peserta akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. mengetahui keperluan dan kepentingan serta faedah menjalankan aktiviti Muzik dan Pergerakan dalam pengajaran dan pembelajaran; dan 	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>

No	Tarikh	Tajuk Kursus	Objektif & Sinopsis	Guru Pakar
	<p>Kursus: 5 Sep 24 11.00pagi - 12.30tghari (Synchronous)</p>		<p>2. menerapkan strategi yang sesuai dalam melaksanakan aktiviti Muzik dan Pergerakan dalam pengajaran dan pembelajaran.</p> <p>Sinopsis: Kursus ini bertujuan untuk melengkapkan guru-guru dengan kemahiran untuk melaksanakan aktiviti yang menerapkan muzik dan pergerakan dalam pengajaran dan pembelajaran di bilik darjah. Para guru juga akan berpeluang untuk menambah pengetahuan mengenai strategi yang boleh digunakan di dalam bilik darjah.</p>	
3	<p>Prakursus: 16 Aug – 4 Sep 24 (Asynchronous)</p> <p>Kursus: 5 Sep 24 2.00ptg - 4.00ptg (Synchronous)</p>	<p>ML104 Tatabahasa & Sebutan (Prasekolah)</p> <p>Kod Kursus: PED-000192-01 Tarikh Tutup: 12 Ogos 24</p>	<p>Objektif: Pada akhir kursus ini, para peserta dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. meningkatkan pengetahuan tentang tatabahasa Bahasa Melayu; 2. melaksanakan pengajaran tatabahasa dengan lebih berkesan dalam kalangan kanak-kanak prasekolah; dan 3. menggunakan bahasa Melayu Baku dalam pengajaran dan pembelajaran di dalam bilik darjah. <p>Sinopsis: Kursus ini bertujuan untuk melengkapkan guru-guru dengan pengetahuan tatabahasa bahasa Melayu. Para guru juga akan dilengkapkan dengan panduan-panduan dalam melaksanakan PdP di dalam bilik darjah dengan menggunakan Bahasa Baku.</p>	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>
4	<p>Prakursus: 29 Okt – 21 Nov 24 (Asynchronous)</p> <p>Kursus: 22 Nov 24 2.00ptg – 3.00ptg (Synchronous)</p>	<p>(MK) Membina Kemahiran Pramenulis dalam Kalangan Kanak-kanak Prasekolah</p> <p>Kod Kursus: PED-000118-02 Tarikh Tutup: 23 Okt 24</p>	<p>Objektif :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memahami definisi pramenulis; dan 2. Meningkatkan pengetahuan untuk melaksanakan pengajaran dan pembelajaran bagi mengukuhkan kemahiran pramenulis dalam kalangan kanak-kanak prasekolah. <p>Sinopsis: Kursus ini menyediakan guru dengan maklumat dan kemahiran berkaitan dengan kemahiran pramenulis. Guru-guru juga akan dibimbing merancang dan melaksanakan aktiviti kemahiran pramenulis dengan berkesan.</p>	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>

No	Tarikh	Tajuk Kursus	Objektif & Sinopsis	Guru Pakar
5	<p>Prakursus: 29 Okt – 21 Nov 24 (Asynchronous)</p> <p>Kursus: 22 Nov 24 3.30ptg – 4.30ptg (Synchronous)</p>	<p>(MK) Membina Kemahiran Pramembaca dalam Kalangan Kanak-kanak Prasekolah</p> <p>Kod Kursus: PED 000139-02 Tarikh Tutup: 23 Okt 24</p>	<p>Objektif: Pada akhir kursus ini, para peserta akan dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memahami kepentingan membina pengetahuan murid mengenai kesedaran bahan bercetak; 2. Membina kemahiran pramembaca dalam kalangan kanak-kanak prasekolah; dan 3. Meningkatkan pengetahuan dan kemahiran guru melaksanakan PdP bagi kemahiran pramembaca dengan berkesan. <p>Sinopsis: Kursus ini menyediakan guru dengan maklumat berkaitan dengan kemahiran pramembaca dan memahami kepentingan membina kesedaran bagi bahan bercetak dalam kalangan kanak-kanak. Guru juga akan mempelajari kaedah membaca bagi membolehkan mereka merancang dan melaksanakan pengajaran dan pembelajaran kemahiran pramembaca dengan berkesan.</p>	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>
6	<p>Kursus: 26 Nov 24 8.30pagi – 12.30tghari (F2F)</p>	<p>(MK) Mereka Bentuk Literasi Kreatif yang Terarah dan Bahan Pengajaran & Pembelajaran serta Aktiviti Pembelajaran</p> <p>Kod Kursus: PED 000178-02 Tarikh Tutup: 20 Nov 24</p>	<p>Objektif: Pada akhir kursus ini, para peserta dapat:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Memahami pembelajaran literasi kreatif yang terarah 2. Mengaplikasikan aktiviti pembelajaran di dalam bilik darjah 3. Menambah nilai bahan untuk pembelajaran literasi kreatif <p>Sinopsis: Kursus ini menyediakan guru dengan maklumat dan kemahiran berkaitan dengan pembelajaran literasi kreatif yang terarah agar guru-guru dapat melaksanakan aktiviti pembelajaran dengan berkesan. Guru-guru juga akan dibimbing untuk membuat penyesuaian pada aktiviti pembelajaran bagi memenuhi keperluan kanak-kanak yang rencam.</p>	<p>Salina Hussin</p> <p>Elyyah Kamsin (Jurulatih Pusat)</p>